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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 04.02.2019 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 18/32768 

DELTAGERE: 
Nadia Qureshi, Tina Eggert, Poul Erik  Persson, Rune Vang-
Rydall, Lars Hein, Susanne Frøkjær, Mathilde Schwartz, 
Emmily Kæmmer 

 

AFBUD: 
Nelly Golbæk Louv, Kia Juul Vilhelmsen, Kenza Brahimi og  
Eva Eilegaard, Henriette Andersen. 

 

MØDENR.: 2 – 2019  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Godkendelse af referat nr. 1 – 2019 

Referatet blev godkendt 

 

3. Regnskab 2018 – bilag vedlagt 

Regnskabet for skole og SFO blev gennemgået. Ved regnskabets afslutning bruges evt. 

tilbageblevne midler på de enkelte konti til fælles indkøb.  

Der var særlig fokus på skolemælkskontoen hvor der er brugt ca. 25.000 kr mindre end budgetteret. 

Dette skyldes ny leverandør. Forældrene ønskede information omkring skolemælk. Denne 

information kan man altid finde på skolens hjemmeside under ”Skottens ABC” 

              Elevrådet har to år i træk ikke brugt deres penge, og blev opfordret til, at huske, at de også har et  

              budget.           

 

4. Oversigt over elev- og personale pr. januar 2019 – bilag vedlagt 

Det ser generelt stabilt ud. Der har ikke været én særlig årsag til børn er stoppet på 

Skottegårdsskolen. Der har blandt andet været visitationer til specialtilbud, hvilket er en af grundene 

til, at nogle børn er stoppet.   

Personalesituationen er ligeledes stabil. Der er en udskiftning på lige under 10%, hvilket ligger tæt 

op ad de andre skoler i kommunen.  

 

5. Skolebestyrelsens årsberetning/dato 

      Sidste år var der 2 forældre udover skolebestyrelsen der mødte op til skolebestyrelsens 

      årsberetning, hvorfor det kunne give mening, at sende årsberetningen ud på skrift i stedet. 

      Det blev besluttet at sende årsberetningen ud via intra, og det vil være muligt at stille spørgsmål til 

      Skolebestyrelsen i lokale 57 mellem klokken 16.00 og 17.00 d.1.4.2019 inden bestyrelsesmødet. 
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6. Gennemgang af principperne side 16 og 17 

Principper for forældremøder 

Oplægget fra udviklings udvalgsmødet (UDU), hvor bestyrelsen deltog, har været diskuteret på et 

personalemøde, både på skolen og i SFO´en. 

Princippet for forældremøder blev gennemgået og ændringerne er ført ind i de opdaterede 

principper. 

             Principper for skolehjem samtaler 

            Punktet holdes åbent til næst møde.             

7. Legeplads i store-gård.  

           

Der er et udtalt ønske fra forældre og børn, om at skolegården kan ændres, så der bliver større 

legemuligheder for eleverne i skoletiden. Det blev oplyst, at der er en pulje til opgradering/fornyelse 

af legepladser der kan søges i år.  

 

 

8. Meddelelser:  

- Elevrådet: Elevrådet har talt om at den store gård er meget kedelig. Der ønskes klatrestativ og 

basket kurve i gården.  

 

- Forkvinde for skolebestyrelsen:  

 Der har været 1,5 henvendelse i forhold til rekruttering af medlemmer til skolebestyrelsen.  

 

- Medarbejderrepræsentanterne:  

 Der har været et par pressede uger pga. af PLF kurser og fravær, men det har fundet sit 

normale leje igen.  

 

- Skoleledelsen 

 Der er sendt ansøgning om projektor, lærred og stole til aulaen.  

 9. klasserne har været til skolevalg, hvilket var en spændende dag.  

 Vi får 3 børnehaveklasser næste år, hvilket vi er rigtig glade for.  

 Rune har fået nyt job og stopper i stillingen som områdeleder fra 28.2.2019  

 Vi har fået ansat 2 lærere og en barselsvikar.  

 Der er kommet reformændringer. Indskolingen skal have 2,25 time mindre om ugen. 

Samtidig sker der en lempelse af paragraf 16B og fra 2020 være en ekstra lektion historie 

for 9 årgang, 1 lektion tysk/fransk på 5 årgang og 1 lektion billedkunst på 6. årgang  

 Borgmester-besøget i SFOen d. 25.1 er flyttet til 12.3 

 Der kommer nye børn d.4.3 og d.1.4. Samtidig stopper 3. klasserne og begynder på klub. Vi 

er glade for, at det stadigvæk er muligt, først at flytte pigerne og derefter drengene. 

 På SFO´en har der været talt meget omkring digitaldannelse. Der er lavet zoner hvor 

børnene må bruge ipads men samtidig er under opsyn. Desuden er der lagt alle de filtre på 

der kan.   

 SFO´en åbner et musikværksted hvor det bliver muligt for børnene at arbejde med 

sangskrivning og indspilning af digital musik. 
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9. Eventuelt 

Der er blevet lyttet til ønsket fra skolerne, om at eleverne ikke skal starte i skole  d. 2.1.2020. Hvorfor 

man i januar 2020 først starter mandag d. 6. januar. Dagene bliver fundet omkring elevernes 

påskeferie 

På næste skolebestyrelsesmøde vil fraværsstatistikken komme på som punkt. 

 


